
Protokół nr 44/22 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 23 maja 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 
1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 08:03, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Przyjęcie sprawozdań z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie, Domów Pomocy Społecznej, Rodzinnego Domu Dziecka, 

Centrum Administracyjne Domów Dla Dzieci w Więcborku oraz 

Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

2. Realizacja Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

E. Maziarz-Rudnik przedstawiła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie. Wspomniała, że rodzin zastępczych na terenie powiatu jest za mało w 

stosunku do potrzeb. 

E. Świerczewska-Borowiak wspomniała o stawkach dla lekarzy orzeczników. Aktualnie 

stawka dla lekarza orzecznika wynosi 45 zł obawia się, że podwyżka w innych zespołach 

spowoduje wjrost odpłatności także w naszym. Podkreśliła, że zespół w trakcie trwania 

pandemii cały czas funkcjonował. 



Justyna Krzysztofek Dyrektor DPS w Suchorączka przedstawiła sprawozdanie z 

działalności placówki. 

Radna Z. Krzemińska zapytała o ilość opiekunów. 

J. Krzysztofek DPS w Suchorączku zatrudnia 25 opiekunów i trzech terapeutów. 

Pracują w systemie zmianowym 12-godzinnym. 

Siostra S. Blok przedstawiła informację nt. funkcjonowania DPS dla Dzieci w Kamieniu 

Kraj. Obecnie mieszka 50 podopiecznych. Wskazała na bardzo dobrą współpracę między 

jednostkami. 

Podkreśliła, że nie wyraża zgody na przeniesienie mieszkańców 30-letnich, a jest ich 

osiemnastu. Przeniesienie takich podopiecznych to dramaty dla nich i rodziny. 

Wspomniała o skierowaniu dwóch podopiecznych do domu. Nie zgadza się z decyzją 

sądu. Obawia się, czy da radę zapewnić bezpieczeństwo dla reszty podopiecznych. 

W dalszej części wypowiedzi odniosła się do audycji radiowej, która była emitowana w 

czerwcu, a dotyczyła kwestii związanej z adopcją podopiecznego. Podkreśliła, że 

mieszkaniec ten został skierowany do Domu na podstawie orzeczenia sądu. Audycja była 

bardzo krzywdząca dla placówki którą kieruję. Podkreśliła, że żaden dom nie zajmuje się 

adopcją dzieci tylko powołane do tego instytucje. Osobiście nie wyrażała zgody na formę 

pieczy zastępczej jaką jest rodzina zastępcza. W związku z ponowną emisją audycji 

radiowej w czerwcu złożone zostało zażalenie do redakcji. 

Przemysław Dziubiński Dyrektor DPS w Kamieniu Kraj. przedstawił sprawozdanie z 

działalności Domu. 

Beata Lida Dyrektor CADD w Więcborku przedstawiła informację o działaniu 

placówek którymi kieruje. Aktualnie przebywa tam 54 podopiecznych. Problemy 

finansowe jednostki mogą nadejść jesienią. Koszty ogrzewania stale wzrastają. 

M. Kaproń Dyrektor RDD w Wąwelnie przedstawił sprawozdanie z działalności 

placówki. 

Marta Sylka w imieniu Kierownik WTZ przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Warsztatu. Poinformowała o remoncie dziedzińca i termomodernizacji drugiego obiektu. 



Wspomniała o dużych kosztach ponoszonych przez Warsztaty w związku z dojazdami 

uczestników. 

Ad. 2. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 11.07. 

Protokółowała: 



o 

o 


